
Zápisnica zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

25.10.2024 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 20,20 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana 

Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Mgr. Mária Rypáková, Bc. Soňa Tkáčová 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2024. 

3. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 

2023/2024. 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2023/2024. 

5. Oboznámenie sa s výsledkami verejného obstarávania na projekt: Rekonštrukcia ihriska pri ZŠ 

Kvačany. 

6. Rôzne. 

7. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 7 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Annu Drbjakovú a Mgr. Jána Rypáka. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok.  

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval, že na obecný úrad boli doručené žiadosti o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024. Podľa schváleného Dodatku č. 3 k VZN č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je poplatok za TKO pre občanov, ktorí sa na území obce 

nezdržiavajú vo výške 10 €. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie a poplatok schválili. Potom 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Štefana Smiešneho o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Štefana 

Smiešneho, ktorý sa na adrese trvalého pobytu dlhodobo nezdržiava, 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Pavla Mataja o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby : 

Zuzanu Hercik so synom Samuelom nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú v Nemecku. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Pavla Galicu o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024,  

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Tatianu 

Staroňovú, rod. Galicovú, ktorá sa na adrese trvalého pobytu dlhodobo nezdržiava. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta odovzdal slovo riaditeľke MŠ, ktorá prítomných informovala o správe za školský rok 

2023/2024. Táto bola poslancom zaslaná na preštudovanie e-mailom. Poslanci mali k správe  

pripomienky, ktoré sa týkali toho, že tam neboli uvedené počty detí so špeciálnymi potrebami ako aj 

počty detí prijatých v tomto školskom roku. Uvedené boli aj omylom údaje o tom, že je potrebné 

vymeniť stoly a stoličky v MŠ. Riaditeľka MŠ sľúbila, že uvedené chyby opraví.  Starosta prečítal 

návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno – vzdelávacích 

výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 2023/2024. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta odovzdal slovo riaditeľke ZŠ, ktorá prítomných informovala o správe za školský rok 

2023/2024. Táto bola poslancom zaslaná na preštudovanie e-mailom. Poslanci mali k správe  

pripomienky, ktoré sa týkali toho, že tam boli 2x vytlačené rovnaké tabuľky a v tabuľke chýbali 

údaje o 1. ročníku. Chýbali tam aj údaje o odbornom vyučovaní – kvalifikovane alebo neodborne 

vyučovaných predmetoch. Riaditeľka ZŠ sľúbila, že uvedené chyby opraví. Potom starosta prečítal 

návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2023/2024. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta odovzdal slovo poslancovi Gerátovi, ktorý informoval prítomných o výsledku verejného 

obstarávania na rekonštrukciu ihriska pri základnej škole s výslednou sumou 58.179,60 € Do žiadosti 



je potrebné uviesť presnú sumu finančných prostriedkov na spolufinancovanie. Ide o 11 %, ktoré sa 

schválilo na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva. Z tohto dôvodu je potrebné 

zrušenie predchádzajúceho uznesenia ohľadom žiadosti v plnom znení a schválenie nového 

s presnou sumou. Poslanci súhlasili so zrušením a následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušenie uznesenia č. 16/10/2024, zo dňa 2.10.2024, bod č. 6 

v plnom znení,   

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na 

projekt „Rekonštrukcia ihriska pri ZŠ v Kvačanoch“, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami 

poskytnutia finančných prostriedkov z Fondu na podporu športu, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške 11 % z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu, t. j. vo 

výške 6.399,76 Eur, 

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu z rozpočtu obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Pracovníčka obecného úradu predložila poslancom podklady k navýšenie daní z nehnuteľnosti 

a TKO na rok 2025. Poslanci sa dohodli, že poplatok za TKO sa nebude navyšovať, ale daň 

z nehnuteľností áno. Poverili obecný úrad spracovaním návrhu VZN, ktoré bude platiť od 1.1.2025. 

Tak isto sa dohodli, že dane do výšky 5 € sa nebudú vyrubovať, nakoľko náklady na poštovné sú 

vyššie. Poslankyňa Drbjaková sa informovala, či by nebolo vhodné pripraviť reláciu na to, že každý 

vlastník nehnuteľnosti si má udržiavať pozemok pokosený a aj to, že je možnosť ukladať konáre pod 

dolinou, nakoľko niektorí občania to nevedia. Následne sa informovala, či sa bude separovať aj 

odpad z cintorínov, načo starosta reagoval, že ak sa umiestnia kontajnery na sklo a plasty, tak nik 

nebude rozoberať napr. vence, kde je problém s drôtom, alebo kahance, ktoré sú aj zo skla aj 

z plastov. Starosta ďalej informoval o navýšení mesačného poplatku za odchyt túlavých zvierat z 10 

€ na 45 €. So zvýšenou sumou bude zaslaná aj nová zmluva. Poslanci so zvýšením súhlasili, preto 

starosta prečítal návrh uznesenia:     

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o navýšení mesačného poplatku na odchyt 

túlavých zvierat od OZ Pomoc psíkom, Pezinok, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie ceny na odchyt túlavých zvierat od OZ Pomoc psíkom, 

Pezinok, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním novej zmluvy na odchyt túlavých 

zvierat s OZ Pomoc psíkom, Pezinok.  

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  1 / Bc. Ján Gerát / 

 

Poslankyňa Odleváková informovala prítomných, že urobila prieskum trhu na stoličky do kultúrneho 

domu, kde najlepšia cena bola vo firme KONDELA a to v sume 34 € za kus. Na uvedenú sumu 

poskytli aj zľavu 10 % pri 150 ks stoličiek v sivej farbe. Podklady pošle na obecný úrad, aby sa 

podľa toho mohla zaslať objednávka. Ďalej informovala, že dala spracovať cenovú ponuku na 

oteplenie požiarnej zbrojnice na Dlhej Lúke p. Tkáčovi, ktorý však cenovú ponuku do zasadnutia OZ 



nedoručil. Poslanec Rypák sa informoval, či by sa nedalo objednať a osadiť nejaké zrkadlo na 

zákrute pri Žilinskom, nakoľko je tam neprehľadný úsek.  

7. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,20 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

Overovatelia:  

     

Anna Drbjaková                 ........................................ 

 

Mgr. Ján Rypák                   ........................................ 


